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Interpellation – Elevhälsan 
Inför innevarande mandatperiod författade majoriteten i Gävle kommun ett 
dokument med namnet: Politisk plattform 2019—2022, 100 insatser för 100% 
Gävle. När det gäller insatser för skolan betonas vikten av att eleverna mår bra. 
Även i kommunplan med årsbudget 2021 med utblick 2022-2024 poängteras att 
elevhälsoarbetet ska förstärkas för att minska elevernas psykiska ohälsa. Man 
ska arbeta med helhetssyn och samverkan i hela kedjan förskola, skola, 
socialtjänst, barn- och familjehälsa och barn- och ungdomspsykiatri. Vidare 
skulle/ska fler kuratorer eller andra kompetenser anställas.

Med anledning av ovanstående frågar jag utbildningsnämndens 
ordförande Evelyn Klöverstedt (L) följande:

- Vilka konkreta åtgärder har ni infört respektive återstår under mandatperioden?

Margaretha Larsson (M), ledamot av kommunfullmäktige


